
Zápis 
o průběhu prvního/2011 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou 

konaného dne 3. 3. 2011 v kanceláři starosty obce Skalice nad Svitavou 
 
 
Bod č. 1 
Zahájení 
Starosta obce Ing. Richard Černý zahájil první/2011 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad 
Svitavou v 17.30 hodin a všechny přivítal. 
 
 
Bod č. 2 
Technický bod 
Starosta obce konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 
Obecního úřadu Skalice nad Svitavou a to 7 dní přede dnem konání zastupitelstva a dále 
konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 
 
Přítomni: Ing. Černý, Mgr. Řezníček, Mgr. Šmerdová, Ing. Mikulášek, p. Burgr, p. Polák, 
p. Horbas, p. Barták. 
Omluveni: Ing. Skřipský. 
Hosté: p. Flax a Ing. Šplíchal, občané Skalice nad Svitavou. 
 
Starosta informoval, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 
v kanceláři starosty obce a na WWW stránkách obce Skalice nad Svitavou 
http://www.skalicenadsvitavou.cz. 
Starosta obce podal návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu o průběhu prvního/2011 zasedání 
zastupitelstva obce. Zapisovatelem byl navržen Mgr. Řezníček, za ověřovatele byli navrženi 
p. Barták a p. Burgr. 
 
Usnesení č. 1 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje zapisovatele a ověřovatele zápisu o průběhu 
prvního/2011 zasedání zastupitelstva obce dle návrhu. 
Hlasování č. l:                Pro – 8,                  proti – 0,          zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 1 bylo přijato. 
 
Starosta přednesl návrh programu prvního/2011 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou: 
 

1. Zahájení 
2. Technický bod 
3. Rozpočet obce na rok 2011 
4. Rozpočtový výhled na roky 2012-13 
5. Volba člena revizní komise Svazku obcí Skalice, Jabloňany 
6. Směna pozemku ve vlastnictví obce 
7. Různé, diskuse 
8. Závěr 

 
Hlasování č. 2:                Pro – 8,                  proti – 0,          zdržel se hlasování – 0. 
 
Návrh programu prvního/2011 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou byl schválen. 
 
 
 



Bod č. 3 
Rozpočet obce na rok 2011 
Návrh rozpočtu obce byl po předepsanou dobu vyvěšen na Úřední desce obecního úřadu ve Skalici 
nad Svitavou. Starosta obce zdůvodnil změny v návrhu rozpočtu, které navrhl v souvislosti 
s projektovým záměrem Svazku obcí Svitava, na který obec bude v roce 2011 přispívat (zvýšení 
výdajů o 20.300,- Kč) a v souvislosti s předpokládaným zvýšením nákladů na energie v Základní 
škole a Mateřské škole (zvýšení výdajů o 69.000,- Kč) i s předpokládaným navýšením 
neinvestičních transferů obcím za dojíždějící žáky ZŠ (zvýšení výdajů o 5.700,- Kč). S tím souvisí 
snížení změny stavu krátkodobých prostředků na účtech o 95.000,- Kč. 
Přítomné pan starosta poté seznámil s návrhem rozpočtu včetně výše uvedených změn. 
Návrh rozpočtu obce na rok 2011 počítá s celkovou částkou 6.049.100,- Kč na straně příjmů, 
s částkou 5.088.000,- Kč na straně výdajů a s financováním –961.100,- Kč 
 
Usnesení č. 2 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje rozpočet obce na rok 2011 v navrženém znění. 
Hlasování č. 3:                Pro – 8,                  proti – 0,          zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
 
 
Bod č. 4 
Rozpočtový výhled na roky 2012-13 
Starosta obce Ing. Černý seznámil přítomné s rozpočtovým výhledem obce na další období. 
V rozpočtových výhledech na následující roky jsou zohledněny splátky úvěrů, které obec splácí. 
V roce 2012 příjmy i výdaje ve výši 6.040.000,- Kč. 
V roce 2013 příjmy i výdaje ve výši 6.100.000,- Kč. 
 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou bere na vědomí rozpočtový výhled obce na roky 2012 a 
2013. 
 
 
Bod č. 5 
Volba člena revizní komise Svazku obcí Skalice, Jabloňany 
Pan starosta navrhl členem komise p. Pavla Poláka. Jiný návrh nebyl podán. 
 
Usnesení č. 3 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou volí a vysílá pana Pavla Poláka do revizní komise Svazku 
obcí Skalice, Jabloňany. 
Hlasování č. 4:                Pro – 7,                  proti – 0,          zdržel se hlasování – 1. 
Usnesení č. 3 bylo přijato. 
 
 
Bod č. 6 
Směna pozemku ve vlastnictví obce 
Jedná se o majetkoprávní vypořádání mezi obcí a pí Svatoslavou Šumskou. Na pozemek paní 
Šumské, po kterém je vedena místní komunikace, byla dříve uzavřena nájemní smlouva, jejíž 
platnost vypršela. Obec se s majitelkou pozemku dohodla na směně. Záměr směny pozemků byl po 
předepsanou dobu řádně vyvěšen na úřední desce. 
 
Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje směnu části pozemku p. č. 367/1, k. ú. Skalice 
nad Svitavou, o výměře 19 m2 ve vlastnictví obce Skalice nad Svitavou a části pozemku p. č. 352/3, 
k. ú. Skalice nad Svitavou, o výměře 1 m2 ve vlastnictví obce Skalice nad Svitavou za pozemek     



p. č. 352/6, k. ú. Skalice nad Svitavou, o výměře 20 m2 ve vlastnictví Svatoslavy Šumské a ukládá 
starostovi uzavřít směnnou smlouvu. 
Hlasování č. 5:                Pro – 8,                  proti – 0,          zdržel se hlasování – 0. 
Usnesení č. 4 bylo přijato. 
 
 
Bod č. 7 
Různé, diskuse 

 Informace pana starosty: 
o Transformace Zemědělské vodohospodářské správy (ZVHS) do s.p. Povodí Moravy 

a do s.p. Lesy ČR k 1. 1. 2011 
o Veřejná vyhláška o zahájení řízení o vydání Zásad územního rozvoje 

Jihomoravského kraje, datu a místě konání veřejného projednání a zveřejnění 
dokumentace 

o PURUS – MEDA – územní souhlas s přístavbou skladové části ke stávajícímu 
výrobnímu objektu. 

o Kanalizace a ČOV – proběhlo místní referendum v Jabloňanech, kde občané 
realizaci projektu jednoznačně odmítli. Pan starosta povede další jednání na SFŽP o 
možnostech řešení dané situace. 

o Podané žádosti obce o dotace z rozpočtu JmK – dotace na JSDH, z PRV JmK na 
úroky z úvěrů. 

o Žádosti občanů – žádost manželů Dostálových a pí Hanouskové o přidělení obecního 
bytu byly zařazeny do evidence. 

o Projekt MAS Boskovicko Plus „Krajem pověstí a bájí,“ který byl realizován přes 
Svazek obcí Svitava. 

o Poděkování manželů Bretšnajderových za blahopřání k životním jubileím. 
 

 Pan Řezníček informoval o projektovém záměru Svazku obcí Svitava „Na komunikacích 
bezpečněji,“ na jehož realizaci byla podána žádost o dotaci z PRV JmK 2011. 

 Pan Šplíchal se dotazoval, jak bude v účetnictví odděleno vybírané vodné – v účetnictví 
odděleno není, ale bude sledováno zvlášť v podrozvahové evidenci. 

 
 
Bod č. 8 
Závěr 
V 18.15 hodin poděkoval starosta za připomínky a příspěvky do diskuse, všem přítomných za účast 
na jednání a první/2011 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou ukončil. 
 
 
 
Ve Skalici nad Svitavou 3. 3. 2011 
 
 
Zapisovatel: Mgr. Petr Řezníček 
 
Ověřovatelé: p. Barták ....................................... 
 

p. Burgr  ....................................... 
 
 
Starosta:  Ing. Černý  ....................................... 


